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 PROTOKÓŁ nr XXX/08  
obrad Rady Miejskiej w Suwałkach  

z dnia 17 grudnia 2008 roku w godzinach 1600 – 1630  
w sali konferencyjnej nr 26  

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1.  
 
 

Obradom przewodniczył  
Włodzimierz Marczewski – Przewodniczący Rady Miejskiej  
 

Na 23 radnych ustawowego składu rady Miejskiej w obradach uczestniczyło  
23 radnych, w związku z powyższym istniało wymagane quorum  
do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Na sali obrad obecnych było ok. 90 osób.  
 

Radni obecni:  
1. Lechosław  Bołtrukanis,  
2. Waldemar  Brzeziński,  
3. Grzegorz  Gorlo,  
4. Roman   Dębski,  
5. Bożenna  Dunat,  
6. Mieczysława  Gajewska,  
7. Mieczysław  Jurewicz,  
8. Zdzisław  Koncewicz,  
9. Stanisław  Kulikowski  

10. Włodzimierz  Marczewski,  
11. Andrzej  Matusiewicz,  
12. Krzysztof  Ołowniuk,  
13. Ryszard  Ołów,  
14. Ryszard  Perkowski,  
15. Anna   Ruszewska,  
16. Ewa   Sidorek  
17. Zdzisław  Siemaszko,  
18. Sławomir  Sieczkowski,  
19. Sławomir  Szeszko,  
20. Tadeusz  Szymańczyk,  
21. Andrzej  Turowski,  
22. Mieczysław  Urbanowicz,  
23. Tadeusz  Zamaro.  
 lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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W obradach uczestniczyli:  
Prezydent Miasta Suwałk, Zastępcy Prezydenta Miasta, Skarbnik i Sekretarz 
Miasta, naczelnicy niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy 
inspekcji, policji i straży, sołtysi, prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek 
organizacyjnych, przedstawiciela radia i telewizji oraz prasy.  
– listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
 

Ad pkt. 1 
Otwarcie obrad.  
 

Włodzimierz Marczewski otwierając XXX obrady Rady Miejskiej powitał 
Józefa Gajewskiego – Prezydenta Miasta Suwałk, Marka Buczyńskiego – 
Zastępcę Prezydenta Miasta, Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta i Adama 
Karczewskiego – Sekretarza Miasta oraz przybyłych na obrady gości.  
 

Ad pkt. 2  
Przyjęcie porządku obrad.  
 

Porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 

Radni nie zgłosili uwag, został przyjęty następujący porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
 

3. Przyjęcie protokołu nr XXIX/08 obrad Rady Miejskiej  
w Suwałkach.  

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie  
na 2008 rok.  

 

5. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 

7. Wnioski i oświadczenia radnych.  
 

8. Zamkniecie obrad.  
 

Ad pkt. 3  
Przyjęcie protokołu nr XXIX/08 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach.  

 

Włodzimierz Marczewski poinformował, iż zgodnie z przepisami § 46 Statutu 
Miasta Suwałk protokół obrad XXIX sesji został sporządzony i wyłożony  
do wglądu radnym w siedzibie Biura Rady Miejskiej. Radni mogli zgłaszać 
poprawki lub uzupełnienia do tego protokołu nie później niż w dniu 
poprzedzającym sesję Rady, na której następuje przyjęcie protokołu,  
czyli w dniu 16 grudnia 2008 r. W wymienionym terminie do treści protokołu 
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radni nie zgłosili poprawek i uzupełnień, wobec czego protokół  
nr XXIX/08 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach został przyjęty bez uwag.  

 

Ad pkt. 4  
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  
na 2008 rok.  
 

Józef Gajewski  odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Zdzisław Siemaszko przedstawił opinię Komisji Finansowo – Budżetowej  
– załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
– za podjęciem uchwały głosowało    –  19 radnych,  
– przeciw        –    0,  
– wstrzymało się       –    4.   
 

Większością głosów została podjęta:  
UCHWAŁA nr XXX /291/08  
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 17 grudnia 2008 r. 
w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok       
–  załącznik nr 8  do protokołu. 
 
 

Ad pkt. 5  

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radni nie zgłosili interpelacji oraz zapytań.  

Ad pkt. 6  

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

Ad pkt. 7  

Wnioski i oświadczenia radnych.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował radnych, iż do Biura Rady 
Miejskiej w dniu 3 grudnia 2008 r. wpłynęło pismo Pani Barbary P.–S., 
skierowane do Rady Miejskiej i Przewodniczącego Rady Miejskiej  
w Suwałkach, które zostało doręczone radnym przed sesją.  
 Sprawy pani Barbary P. –S. były znane radnym ponieważ Komisja 
Rewizyjna rozpatrywała skargi, złożone przez  panią Barbarę P.–S.  

Pierwsza wpłynęła 19 listopada 2007 r. na postępowanie dyr. Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Suwałkach. Powołany zespół kontrolny 
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przeprowadził postępowanie wyjaśniające, w wyniku czego 28grudnia 2007 r. 
Rada Miejska podjęła uchwałę, uznając skargę za bezzasadną.  

W dniu 7 stycznia 2008 r. pani Barbara P.–S. złożyła odwołanie od 
uchwały nr XIX/163/07 podjętej w dniu 28 grudnia 2007 r.  

Komisja Rewizyjna zbadała zarzuty i podtrzymała swoje stanowisko.  
Rada Miejska w dniu 20 lutego 2008 r. uznała skargę za bezzasadną 

podtrzymując jednocześnie podjętą wcześniej decyzję.  
W stosunku do podjętych uchwał w sprawie pani Barbary P.–S. nie 

wszczęto postępowań nadzorczych.  
W świetle powyższego nie miały miejsca działania bezprawne Rady 

Miejskiej i Przewodniczącego Rady.  
Doręczono radnym pismo, jako odpowiedź, na „Wezwanie” Pani P.- S. 

Treść pisma uzgodniono z radcą prawnym.  
Radni nie zgłosili uwag, treść odpowiedzi do pani P.–S. została 

zaakceptowana.  
  

Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniu władz 
samorządowych Suwałk do udziału w zainaugurowanej w styczniu b.r. akcji 
społecznej "Przypomnijmy o Rotmistrzu" ("Let's Reminisce About Witold 
Pilecki"). Pan Michał Tyrpa Prezes Zarządu Fundacji Paradios Judaeorum 
zachęca do nadania jednej z ulic (bądź placów) miasta imienia Rotmistrza 
Witolda Pileckiego.  

Zasadnicze cele tej inicjatywy  to:  
1) upowszechnienie tzw. „Raportu Witolda" z 1945 r.  
2) lobbing na rzecz superprodukcji filmowej opowiadającej losy 

„Ochotnika do Auschwitz" (ponad rok temu podjęte zostały starania 
zainteresowania tematem Mela Gibsona, reżysera filmów  
„The Passion of the Christ" i „Braveheart")  

3) ustanowienie 25 maja święta w Unii Europejskiej – 
Międzynarodowego Dnia Bohaterów Zmagań z Totalitaryzmem  
(1 września b.r. ów projekt znalazł się w porządku obrad sesji 
plenarnej Parlamentu Europejskiego.  
 

We wrześniu b.r. Fundacja zwróciła się także do Jego Świątobliwości 
Papieża Benedykta XVI z prośbą o rozważenie wpisania ś.p. rotmistrza Witolda 
Pileckiego w poczet błogosławionych Kościoła katolickiego.  

W akcję „Przypomnijmy o Rotmistrzu" („Let's Reminisce About Witold 
Pilecki") włączyło się wiele osób na kilku kontynentach. Poparcie dla tej 
inicjatywy wyraziło także kilkadziesiąt podmiotów instytucjonalnych.  
Nie zabrakło wśród nich Biskupa Polowego Wojska Polskiego, Katolickiego 
Uniwersytetu Lubelskiego Jana Pawła II oraz Uniwersytetu Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego. Przewodniczący Rady Miejskiej zachęcił Kluby Radnych  
do podjęcia inicjatywy uchwałodawczej w tej sprawie.  
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 Józef Gajewski dodał, że Generalny Konserwator Zabytków  pan Tomasz 
Merta, również wystąpił o poparcie tej inicjatywy.   
  

Andrzej Matusiewicz podziękował za natychmiastową reakcję władz 
samorządowych w sprawie zbezczeszczenia cmentarza żydowskiego.  
  
 Włodzimierz Marczewski poinformował radnych o nadesłanych 
życzeniach świątecznych i noworocznych od parlamentarzystów oraz władz 
samorządowych. Przekazał wszystkim zebranym serdeczne życzenia  
świąteczne.  
 
Ad pkt. 8  
Zamkniecie obrad.  
  

Włodzimierz Marczewski poinformował, że następna sesja odbędzie się  
30 grudnia  2008 roku o godz. 1000 i poświęcona będzie rozpatrzeniu tematów 
zgłoszonych do Planu pracy Rady Miejskiej w Suwałkach na 2008 rok  
i rozpatrzeniu projektów uchwał wynikających z bieżącej pracy Prezydenta Miasta.  
Zamknął XXX obrady Rady Miejskiej w Suwałkach.  
 

Na tym protokół zakończono.  

   
     Przewodniczący Rady Miejskiej  

         w Suwałkach  
 

        Włodzimierz Marczewski  

Protokołowała:   
 
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor BRM  
 


